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Архитекти и скулптори заплашват:
Прибираме си Славейкови, АКО ГИ ПРЕМЕСТЯТ

Трамваите ще се изчакват на „Графа”

Бронзовата композиция на баща и син Славейкови на едноименния столичен площад ще
бъде прибрана от авторите си, ако бъде преместена при бъдещия ремонт там. За това
алармира вчера арх. Станислав Константинов, който е част от творческия колектив,
ремонтирал площада през 1998 г.
Преместването на пейката „Славейкови” на по-централно място е залегнало в детайлния
проект на архитектите от ателие А.Д.А., които спечелиха конкурса за зона 2 в центъра -
около улиците „Граф Игнатиев”, „Св. Седмочисленици”, „Шишман” и „Солунска”.
Проектантите предлагат чешма да смени фонтана убиец на пл. „Славейков”. „Това,
което ме учудва, е как арх. Иво Панталеев може да си позволи, без да попита дали
може, да премести фонтана, да вземе решение, по един талибански начин да го
унищожи и развали”, заяви още арх. Константинов. Той допълни, че това предложение е
незачитане на историческата памет на София. Арх. Константинов се закани, че ще даде
фирма А.Д.А. на етичната комисия към съюза на архитектите и ще защитава правата си
в съда и пред европейските институции.
Сред останалите идеи за зоната са ул. „Граф Игнатиев” да се превърне в пешеходна
зона по подобие на централната алея на Амстердам. Ще се намали скоростта на
трамваите, а движението на мотрисите ще е само по един коловоз с изчакване. По този
начин улицата ще се разшири и ще има повече място за пешеходците. Пазарът за
зарзават в градинката пред църквата „Св. Седмочисленици” ще се премести на
отсрещния тротоар, а плодове и зеленчуци ще се продават само в петък. Грозните маси
ще се сменят със стъклени конструкции, които ще се прибират.
Подобна ще е и съдбата на пазара за книги на пл. „Славейков”, който ще работи от
петък до неделя.
Колите да се движат по ул. „Шишман” на зигзаг със скорост не по-висока от 30 км/ч.
Така  ще се намали автомобилният трафик и ще има възможност за по-свободно
придвижване на пешеходците. „Солунска” също ще бъде преустроена, като тротоарите
и пътното платно ще са на едно ниво.
До месец май проектите трябва да са напълно готови, а до края на юни и да се
направят документите за кандидатстването по европрограми. Потенциалните
изпълнители ще кандидатстват за поръчките догодина.   в-к "Преса"
19.03.2015 г., стр. 6

Трамваите по „Графа" само с едно трасе

Емблематичната столична улица „Граф Игнатиев" ще се превърне в пешеходна зона
като „Витоша", но по нея ще се движат трамваи. За първи път в София обаче те ще
бъдат с еднопътно трасе, което ще бъде разположено в средата на улицата. „По този
начин ще освободим още 4 метра за пешеходците", разясни на обсъждането на
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разработките за нова визия на центъра арх. Иво Пантелеев от студио „АДА". Те
спечелиха конкурса за зона 2 е центъра - около улиците „Граф Игнатиев", „Св.
Седмочисленици", „Шишман" и „Солунска".
„Имайте малко смирение не пипайте бронзовата композиция на баща и син Славейкови.
Това е творба на светов ноизвестен автор, какъвто е Георги Чапкънов", призова арх.
Станислав Константинов. Toй се обяви и против махането на фонтана убиец от площад
„Славейков".    
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